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                                                PROTOKÓŁ  Nr XXI/2016            
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 września 2016 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1110. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 12 radnych- nieobecna radna Edyta Kruk,  radny 

Stanisław Skalmierski i radny Janusz Zasada (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław,  pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, radni powiatowi pan Mariusz Zieliński i pan Zygmunt Ozga, kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami  ( listy obecności – załączniki Nr 

2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2016-2022, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego,  

d) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego,  

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wodzisław, 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnych, 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Wodzisław. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław oraz o wynikach 

sprawdzianu w szkołach podstawowych i egzaminu gimnazjalnego w roku szkolnym 

2015/2016. 
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9. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Wodzisław w sprawie realizacji Planu 

Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami.  

      10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      11. Sprawy różne. 

      12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwudziestą pierwszą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram dwudziestą pierwszą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Henryka Kowal,  jednogłośnie – 12 za,                   

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że w związku iż Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Kielcach nie przesłała do dnia sesji uchwały w sprawie opinii o wykonaniu 

budżetu gminy za I półrocze 2016 roku punkt ten będzie omawiany na kolejnej sesji. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia zmiany porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem zmiany  porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad oraz poinformowała, że po 

wykreśleniu punktu 7 pozostałe punkty zmienią numerację.  

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XX/2016                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 29 lipca 2016 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
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 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 12 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XX/2016 z obrad   sesji 

rady  z dnia 29 lipca 2016  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt  zauważyła, że sprawozdanie jest bardzo obszerne i dlatego zwróciła się                

z pytaniem do rady czy może pominąć część informacji dot. wydanych zarządzeń. Dodała, 

że wszystkie zarządzenia są dostępne na stronie BIP urzędu.  

Radni nie wnieśli sprzeciwu. 

Pani wójt przedstawiła sprawozdanie ze swojej  działalności od dnia  29 czerwca   do 

dnia 29 września  2016 roku.  

Poinformowała, że w  ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków   i potrzeb   

ogółem przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około  100 osób.  Przy udziale Sekretarza, 

Skarbnika Gminy, Kierownika GZOO  oraz pracowników merytorycznych  Urzędu   

przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  sprawozdania i informacje  będące 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 

W  minionym okresie odbywały się  następujące przetargi   w  zakresie  dostaw  i usług 

inwestycyjnych tj.: 

 

- w  dniu 11 lipca br. komisja dokonała otwarcia ofert na wykonanie oświetlenia ulicznego                

w miejscowości Folga Pierwsza w ramach zadania Dobudowa oświetlenia ulicznego na 

terenie Gminy Wodzisław. Zadanie zostało wykonane, a obecnie trwa procedura dot. 

włączenia oświetlenia, 

- na  dzień 21 lipca br. , a następnie na dzień 12.08.2016  roku  został  ogłoszony przetarg 

nieograniczony na budowę budynku wielofunkcyjnego: Remizy OSP i Świetlicy Wiejskiej                   

w Mierzawie. Postępowanie przetargowe  zostało unieważnione, ponieważ najkorzystniejsza 

oferta przewyższała  kwotę, jaką zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie tego 

zamówienia, 

- w  dniu 9 sierpnia br. nie  odbył się przetarg nieograniczony realizacja inwestycji pn. 

Przebudowa boiska Zespołu Szkół w Wodzisławiu w systemie „zaprojektuj i wybuduj”, gdyż 

nie  wpłynęła żadna  oferta. W  związku z  tym ogłoszony  został przetarg na  dzień                         

16 września br. W  tym  dniu komisja  dokonała otwarcia  ofert. Pani wójt wyjaśniła, że od 28 
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lipca zmieniła się ustawa o zamówieniach publicznych. Procedura jest na ukończeniu,                     

a przetarg został rozstrzygnięty. Na  dzień 5 października br. planowane jest podpisanie 

umowy z wykonawcą, 

- w  dniu 23 września 2016  roku komisja  dokonała otwarcia ofert na zadania pn. 

Rozbudowa sieci wodociągowej Wodzisław – Laskowa - Piotrkowice. Gdy okaże się, że 

wszystkie dokumenty się zgadzają to podpisana zostanie umowa z firmą pana Majcher                     

z Buska. Postępowanie  przetargowe jest jeszcze w  trakcie realizacji i  sprawdzane są 

dokumenty,  

- na  dzień 4 października br. został ogłoszony przetarg nieograniczony na opracowanie 

dokumentacji projektowej oraz pełnienie nadzoru autorskiego inwestycji pn. Budowa 

budynku wielofunkcyjnego: remizy OSP i Świetlicy Wiejskiej w Mierzawie.  

 

Następnie pani wójt poinformowała, że w miesiącach lipcu i sierpniu odbywały  się 

postepowania w trybie  zapytania  o  cenę   w  celu  realizacji projektu „Przedszkole  ze  

snów” realizowanego przez Przedszkole Samorządowe w Wodzisławiu i dotyczyły one 

dostawy : 

-  mebli i wyposażenia, 

- zabawek,  

-  artykułów biurowych, 

-  tablic informacyjnych. 

 

Natomiast w  zakresie sprzedaży  mienia  gminy  w  dniu 8 września br. komisja 

przetargowa  przeprowadziła  przetarg w  wyniku, którego dokonano sprzedaży  lokalu 

mieszkalnego o pow. 68,87 m2 w  Niegosławicach ( przy  Szkole Podstawowej)  za  cenę 

65.193  zł. Obecnie trwa procedura przygotowania się do aktu notarialnego.  

Pani wójt poinformowała, że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz bieżącej  

działalności uczestniczyła   w  następujących  spotkaniach i naradach : 

 

- w  dniu 2  lipca  br.  na zaproszenie Stowarzyszenia Miłośników Piotrkowic  wzięła udział                 

w Zjeździe  Stowarzyszenia,  

 

- w  dniu 3 lipca  br. uczestniczyła w Dniach Wodzisławia, które  składały  się z  kilku  bloków: 

w godzinach dopołudniowych w Zespole  Szkół  w  Wodzisławiu odbył się III Turniej 

Szachowy o Puchar Wójta Gminy Wodzisław oraz przeprowadzono  Akcję „Krew Darem  

Życia”. W niedzielę we  wczesnych  godzinach  popołudniowych rozpoczęła się jedna                   
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z głównych  części obchodów,  czyli Turniej Sołectw.  Przystąpiło do niego  14 drużyn  

sołeckich, które  rywalizowały w ośmiu konkurencjach. Natomiast smakowych emocji 

dostarczyła kulinarna konkurencja „Pierogi bliny i inne kluchy”.   Miejsca  na podium                          

i  główne  nagrody w postaci czeków finansowych do zrealizowania   trafiły do  sołectw:                        

I miejsce  – Sołectwo  Mierzawa, II  miejsce – sołectwo Klemencice, III miejsce - sołectwo 

Przyłęczek . Pozostałe sołectwa za  udział  również zostały nagrodzone w postaci czeków na 

kwoty po 200 zł. Pani wójt podziękowała  sołectwom, które wzięły  udział w  Turnieju. 

Wyraziła  również nadzieję,  że w  przyszłym  roku jeszcze  zwiększy  się ilość chętnych 

drużyn  sołeckich.  Dodała, że są  już nawet propozycje nowych konkurencji. W  imieniu 

własnym i samorządu Gminy podziękowała wszystkim, którzy zaangażowali  się                       

w  organizację Dni Wodzisławia, nie  sposób ich  teraz   wymienić, 

 

- w  dniu 12 lipca br. uczestniczyła w konferencji „Program 'Dzielnicowy bliżej nas jako jeden 

z elementów nowej koncepcji służby dzielnicowych”, która odbyła się                                                

w Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim.  Konferencja odbyła się  z  udziałem   Wojewody 

Agaty Wojtyszek oraz Komendanta Wojewódzkiego Policji insp. Dariusza Augustyniaka. 

Głównym założeniem, przygotowanego przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych                                  

i Administracji, programu „Dzielnicowy bliżej nas” jest wzmocnienie roli dzielnicowego                       

i wyjście policjantów zza biurek. W zorganizowanym przez wojewodę oraz kielecką policję 

spotkaniu wzięli udział świętokrzyscy samorządowcy. Gośćmi konferencji byli prof. Jadwiga 

Stawnicka z Uniwersytetu Śląskiego oraz podinsp. Dawid Kaszuba, naczelnik Wydziału 

Prewencji Komendy Wojewódzkiej Policji w Katowicach, którzy przedstawili doświadczenia                             

z okresu pilotażowego wdrażania programu przez śląski garnizon Policji. Jak podkreślał 

komendant wojewódzki policji, program przewiduje także nowe formuły szkolenia dla 

dzielnicowych. Kładą one nacisk na kształcenie umiejętności wzmacniających kontakt                            

z obywatelami - komunikatywność, nawiązywanie relacji, czy cierpliwość i odporność na 

stres. W programie ujęto także nowe narzędzia komunikacji społecznej, które mają ułatwić 

kontakt obywateli ze swoimi dzielnicowymi. Jedną z nowości ma być ograniczenie 

papierologii, a głównym założeniem jest  to aby policjant pracował z tabletem, 

 

- w  dniu 14 lipca br. uczestniczyła  w  obchodach Powiatowego Święta Policji                                     

w  Jędrzejowie. W  obchodach  uczestniczyli  również wójtowie i burmistrzowie gmin powiatu  

jędrzejowskiego, władze powiatowe oraz przedstawiciele szczebla wojewódzkiego                             

i  powiatowego Policji, 
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- w  dniu 3 sierpnia br. na  zaproszenie  Wojewody Świętokrzyskiego uczestniczyła                       

w  spotkaniu z wicepremierem i ministrem rozwoju Mateuszem Morawieckim od wczoraj 

ministrem finansów. Było to spotkanie ze świętokrzyskimi samorządowcami, które 

zorganizowano w Urzędzie Wojewódzkim  w Kielcach. Tematem spotkania były  założenia 

Planu na rzecz Odpowiedzialnego Rozwoju, 

- w  dniu 8 sierpnia wspólnie z mieszkańcami  Wodzisławia oraz zaproszonymi  gośćmi,   

przedstawicielami  instytucji, a  także pocztów  sztandarowych szkół, związków 

kombatanckich oraz  Młodzieżowej Orkiestry Strażackiej   z  Wodzisławia  powitała po  raz 

kolejny   w historii Wodzisławia  uczestników marszu    I Kompani Kadrowej oraz dwa 

Szwadrony  Ułanów Krakowskich. Po oficjalnym powitaniu  uczestników przy  krzyżu  

przemaszerowano   na miejscowy   cmentarz, gdzie wspólnie z  uczestnikami   Marszu 

złożono   kwiaty na  mogile  legionisty  Czesława Bankiewicza ps. Skaut oraz miejscach 

pamięci, a następnie  na wodzisławski  rynek. Kolejnym przystankiem i chwilą wytchnienia 

dla uczestników marszu  był stadion Klubu Sportowego Partyzant, gdzie zjedli posiłek, 

 

- w  dniu  21 sierpnia br. uczestniczyła w  Gminnych Dożynkach , które  odbyły  się  na placu  

przy  Szkole Podstawowej w  Piotrkowicach.  Rolnicze święto plonów poprzedzone  było 

intensywnymi  przygotowaniami zarówno ze  strony  i Urzędu jak i   Komitetu 

Organizacyjnego w  szczególności  Stowarzyszenia prowadzącego  placówkę szkolną jak 

również Dyrekcji i grona pedagogicznego. Pani wójt podziękowała wszystkim, którzy 

przyczynili się do zorganizowania tej  uroczystości, 

 

- w  dniu 24  sierpnia br. wspólnie z Kierownikiem GZOO panią Renatą  Walczak  dokonała  

wizytacji wszystkich  placówek oświatowych na terenie Gminy.  Objazd szkół miał na  celu 

przede wszystkim sprawdzenie przygotowania  stanu placówek  do bezpiecznego  przyjęcia  

dzieci  i  młodzieży   w nowym roku szkolnym, 

- w  dniu 28 sierpnia br. wspólnie z delegacją Samorządu  Gminy Wodzisław oraz delegacją 

wieńcową  KGW z Piotrkowic reprezentowała Gminę  Wodzisław na  Dożynkach 

Powiatowych w  Słupi Jędrzejowskiej, 

- w  dniu  29 sierpnia br. odbyła  spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych z terenu 

Gminy, którego  głównymi tematami  między  innymi była organizacja nowego  roku 

szkolnego oraz  dowozu dzieci  do  szkół na terenie Gminy w nowym  roku szkolnym. 

Omówione także  zostały wykonane w czasie wakacji remonty, oraz  poruszona  została  

sprawa  planowanych do  wykonania  robót remontowych bądź inwestycyjnych                     

w poszczególnych placówkach oświatowych, 
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- w  dniu 8 września br. odbyła kwartalną naradę z sołtysami poświęconą głównie wymiarowi 

podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości na 2016 rok. Zapoznano również sołtysów                   

z realizacją dochodów i wydatków  budżetowych za  8 miesięcy  2016 ze szczególnym 

uwzględnieniem  dochodów własnych gminy w tym podatku rolnego , leśnego,  od 

nieruchomości i od środków transportowych, a także zaległościami na  koniec sierpnia  br.              

w tych podatkach.  Omówione  zostały  również  szczegółowo sprawy  związane                            

z funduszem  sołeckim  na  nowy  budżetowy 2017. Poruszono  również temat gospodarki 

ściekowej na terenie  Gminy, związany z kontrolą  szamb oraz podłączaniem  się do 

istniejącej kanalizacji ściekowej, 

 

- w  dniu 15 września br. przewodniczyła w posiedzeniu  Rady  Społecznej  GOZ                            

w  Wodzisławiu. Tematyką  posiedzenia była realizacja przez GOZ podstawowych zadań 

wynikających z podpisanych z NFZ-tem umów na świadczenie lekarskie . Dokonano analizy 

dochodów i  wydatków za I półrocze 2016  roku, która  w sposób szczegółowy została 

przedstawiona przez Dyrektora Ośrodka, 

- w  dniu 20 września  br. odbyła spotkanie ze  stowarzyszeniami i  organizacjami 

pozarządowymi . Spotkanie poświęcone było  omówieniu  zasad i warunków sięgania przez 

stowarzyszenia po środki zewnętrzne.   W  spotkaniu  udział wzięła  Prezes LGD „Ziemia 

Jędrzejowska Gryf”   Pani Bogusława Wypych prezesa LGD GRYF, 

- w  dniu 22 września  br. uczestniczyła w Kobiecym Forum  Samorządowym, które odbyło 

się w Kielcach. Organizatorem  konferencji  był Związek Gmin Wiejskich RP. Spotkanie 

upłynęło pod hasłem „Turystyka na terenach wiejskich- rozwojem gospodarczym”,  

- w  dniu 23  września br. wzięła udział w konwencie Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów, 

- w  dniu 25 września br. wspólnie z Przewodniczącą  Rady  Gminy, Sekretarzem Gminy 

oraz delegacją  radnych Rady Gminy urzędniczyła w   uroczystości patriotycznej, która  miała 

miejsce w lesie na Brzezinkach  przed pomnikiem poświęconym dowódcy oddziału AK 

"Spaleni". Uroczystość obyła się   z udziałem asysty honorowej pododdziału OAK, połączona 

z apelem pamięci oraz mszą polową, którą odprawiał ks. Romuald Iskra –Proboszcz parafii 

Nawarzyce. Organizatorem tej patriotycznej uroczystości było  Stowarzyszenie Orląt Armii 

Krajowej w Kielcach i  była to  uroczystość obchodzona na pamiątkę powstania w dniu                    

27 września  Polskiego Państwa Podziemnego. 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 12 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

- brak 

 

Pkt.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na  

wspólnym posiedzeniu komisji Rozwoju  Gospodarczego i Finansów i komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu i  otrzymały pozytywną opinię ( opinia  stanowi  załączniki  nr 5 do 

protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata  2016-2022, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXI/138/2016                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2016-

2022r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak poinformował, że już na komisji zwrócił uwagę na zakup beczki 

za kwotę 10.000zł. – zbiornik. Radny zwrócił się do kierownika referatu gospodarki 

komunalnej z  pytaniem, jaka jest wielkość beczki. 

Pani Anna Laprus poinformowała, że 6 tys. litrów.  
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Radny Artur Oleksiak zauważył, że nowa beczka kosztuje ok.30.000zł. Radny pytał, 

czy jest sens kupowania samego zbiornika, a czy nie lepiej kupić nowy wóz ascenizacyjny               

z wziernikiem dzięki czemu w przypadku małych szamb wiadome by było ile odebrano 

ścieków. Można by również wykorzystać nowy ciągnik, który oprócz wykaszania nie jest 

wykorzystywany.  

Kierownik referatu gospodarki komunalnej wyjaśniła, że  wjazdy na niektóre posesje 

są bardzo wąskie i samochód beczka tam nie wjeżdża i dlatego pasuje aby beczka była 

mniejsza. 

Radny Artur Oleksiak potwierdził, że beczka może być mniejsza i są różne 

szerokości. Trzeba tylko zapoznać się z różnymi  ofertami. Kupując sam zbiornik pozostanie 

stara pompa, stare opony, nie ma hamulców, na pewno są problemy ze światłami. Wyda się 

10.000zł., a nadal sprzęt będzie stary. Rada na pewno pozytywnie zagłosuje ale należy się 

zastanowić. 

Pani wójt zapewniła, że omówi temat z panią kierownik.  

Więcej pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXI/139/2016                         

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXI/140/2016                           

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

                       

d)  projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu). Pani skarbnik 
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dodała, że jest to zmiana uchwały podjętej przez radę w lutym i dotyczy zwiększenia 

dofinansowania. 

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXI/141/2016                           

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

 

e)projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wodzisław, omówiła pani Ewa Kruk inspektor d.s. planowania 

przestrzennego gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że w/w projekt uchwały był omawiany 

przez panią Barbarę Godzisz-Grychowską Prezesa Biura Planowania Przestrzennego 

Związku Międzygminnego „Planowanie Przestrzenne” Sp. z o.o. w Kielcach na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji rady.  

Inspektor d.s. planowania przestrzennego odczytała podstawę prawną projektu 

uchwały,  § od 1 do 4, tytuły wszystkich rozdziałów,  § od 50 do 52 oraz uzasadnienie.  

Radny Wiesław Kowalski poinformował, że będzie stawiał wniosek o wyłączenie                   

z uchwały wsi Laskowa. Radny stwierdził, ze plan zagospodarowania dla tej wsi jest 

nieprzygotowany, źle zrobiony i nie może tak być aby go przegłosować i zablokować ludziom 

możliwość zabudowy działek które ewidentnie się do tego nadają. Są to działki od Piotrkowic 

w stronę Wodzisławia, klasy V, bez szans na rozwój rolnictwa. Część mieszkańców min. 

Kurkowski Zbigniew, Kurkowski Krzysztof, Szarek Marta, Filipczyk Jolanta, Skalmierski 

Krzysztof, Kaczmarska Małgorzata, Ćwikiel Monika są zainteresowani w przyszłością 

zabudową tych działek, a nie są rolnikami i nie mają 9,5ha dzięki czemu zgodnie z ustawą 

mieli by możliwość budowy. Radny podkreślił, że w związku z tym, że dla wsi Laskowa plan 

jest nieprzygotowany należy go wykreślić z uchwały. Radny wnioskował o wykreślenie w/w 

wsi z uchwały.  

Pani wójt poinformowała, że nie ma takiej możliwości.  

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że w takim przypadku będzie wnioskował                     

o wyłączenie całości. Podkreślił, że jest to nie do przyjęcia.  



11 
 

Pani wójt poinformowała, że dyskusja w  tej sprawie była na wspólnym posiedzeniu 

gdzie pani architekt wyjaśniła dlaczego tak się stało. Przypomniała, że prace nad planem 

rozpoczęły się w 2005 roku. W styczniu 2006 roku podjęto uchwałę dot. przystąpienia do 

zmian w studium i przygotowania planu zagospodarowania. Plan tworzył się długo, różne 

były tego powody, a w dużej mierze spowodowane budową trasy szybkiego ruchu.                       

W rozmowie z radnymi tłumaczyła, że przeciąganie w czasie uchwalenie planu nie zmieni 

faktu, że w przypadku zmiany w pierwszej kolejności studium, a później planu potrwa 2 lata 

może okazać się, że też pewna grupa społeczna dopatrzy się, że należy również coś 

zmienić. W momencie gdy plan zostanie dziś uchwalony nie stoi nic na przeszkodzie aby 

uwzględnić propozycje mieszkańców wsi Laskowa. Można zorganizować spotkanie                         

z mieszkańcami i wtedy określą swoje wnioski. Pani wójt zaproponowała aby uchwalić plan 

w tej formie bo wstrzymując jego uchwalenie po dwóch latach mogą być kolejne propozycje. 

Przygotowując uchwałę niejednokrotnie rozmawiała z panią Ewą Kruk o zamysłach dot. 

planu. W większości gmin w całej Polsce uchwalenie planu rozpoczyna się od miejscowości 

gdzie jest zlokalizowany urząd gminy. Tak się też w tym przypadku stało. Plan był długo 

opracowywany bo np. weszła ustawa krajobrazowa, ustawa rewitalizacyjna                                      

i trzeba go był aktualizować. Dlatego tak jak na komisji wnioskuje aby plan przyjąć w takim 

stanie w jakim jest i w przeciągu miesiąca może dwóch przystąpić do zmiany studium. 

Siódemka zmieniła przeznaczenie tych działek i to rozumie natomiast dzisiaj nie ma  

możliwości prawnej aby uchwalić plan wyłączając jakąkolwiek miejscowość. Gdy plan 

zostanie przyjęty to za kilka lat, widząc nowe potrzeby i zapatrywania podobnie jak teraz po 

10 latach od rozpoczęcia procedury kolejna grupa społeczna będzie chciała zmian                         

w stosunku do swojej miejscowości czy działek i wtedy również należy przystąpić do  

procedury tj. zmiany  w studium, a później zmiany w planie. 

Radny Artur Oleksiak zauważył, że płaci się za to duże pieniądze.  

Pani wójt podkreśliła, że wie o tym ale nie przyjmując planu nie jest powiedziane, że 

będą one jeszcze większe. Wprowadzając zmiany np. dot. wsi Laskowa może się okazać, że 

gdy teraz była by wprowadzona zmiana dot. Laskowej  to za dwa lata może się okazać, że 

kolejna miejscowość też by tego chciała. Wszystko się będzie przedłużało, a część co do 

której nie ma potrzeby nic zmieniać też się będzie dezaktualizowała. Nie zamyka się drogi 

tym właścicielom  działek, którzy chcą je przekształcić na budownictwo mieszkaniowe. Pani 

wójt zwróciła się do radnych o przyjęcie planu. 

Radny Marek Siwiec zwrócił się  do pani Ewy Kruk z pytaniem dot. drogi powiatowej 

Mstyczów- Węchadłów - czy odległość 20m poza zabudowę ma obowiązywać mieszkańców. 

Pani wójt poinformowała, że jest to obszar zabudowy.  
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Pan Marek Siwiec poinformował, że jest to odległość od krawędzi jezdni. 

Pani Ewa Kruk wyjaśniła, że dla różnych terenów są różne linie. 

Pan Marek Siwiec wyjaśnił, ze chodzi mu o minimalną odległość od linii zabudowy  

określone w tabeli. 

Pani Ewa Kruk wyjaśniła, że pod tabelą są wyjątki.  

Pan Marek Siwiec zauważył, że jest odległości od linii rozgraniczającej, od krawędzi 

jezdni i przy drogach powiatowych jest to 20m.  

Pani wójt wyjaśniła, że jest to teren zabudowy co wcale nie oznacza, że będzie 

musiał mieć tyle metrów.  

Pani Ewa Kruk wyjaśniła, że gdy powstanie droga powiatowa to tak musi być. 

Więcej pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów-10 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak,   w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXI/142/2016                           

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wodzisław.             

            

Obrady opuściła radna Jadwiga Błaszczyk i radny Artur Oleksiak.  

 

f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnych, 

przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy  ( projekt 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -10 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXI/143/2016  w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnych. 
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g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, przedstawił pan 

Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 

12 do protokołu).  

Sołtys wsi Stara Olszówka pytał, czy sprzedaż dot. działki w Świątnikach sąsiadującej 

z posesją pana Majchra.  

Pan Kuśmierz potwierdził, że chodzi o tą działkę.  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -10 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXI/144/2016  w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

 

h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę 

Wodzisław , przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy                    

( projekt stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -10 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXI/145/2016  w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Wodzisław. 

Pkt.8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław oraz                         

o wynikach sprawdzianu w szkołach podstawowych i egzaminu gimnazjalnego w roku 

szkolnym 2015/2016. 

 Informację przedstawiła pani Renata Walczak kierownik Gminnego Zespołu Obsługi 

Oświaty w Wodzisławiu ( informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu).   

Radny Wiesław Kowalski prosił o informację, jak szkoły podstawowe wyglądają na tle 

powiatu. Poinformował, że ze wszystkich przedmiotów na ostatnim miejscu. Tak się 

przykładają dyrektorzy i nauczyciele do swojej pracy. W klasach po 6-7 dzieci, gmina jest 

totalnie jesteśmy na końcu, a pieniądze jakiekolwiek by się przeznaczyło to wszystkie 
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oświata wchłonie. Oświata pochłonie wszystko, a wyników zero, a wyniki pokazują jak 

zapracowany jest nasz nauczyciel.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Pkt.9. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Wodzisław w sprawie realizacji 

Planu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami.  

 Sprawozdanie przedstawiła pani Małgorzata Sito inspektor d.s. ochrony środowiska 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

 Pytań ani uwag nie było. 

Pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

- brak 

Pkt. 11. Sprawy różne. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że po sesji odbędzie się spotkanie                    

z przedstawicielem Kasy Rolniczego Ubezpieczenia w Jędrzejowie, a następnie prosiła                   

o zadanie pytań. 

Radny Sławomir Gala pytał, czy z naszym przewoźnikiem jest już wszystko 

uregulowane, czy nie zdarzają się takie sytuacje jakie były w Ludwinowie. 

Pani wójt zauważyła, że większość z obecnych na pewno wie, że zmienił się 

przewoźnik gdyż zgodnie z procedurą nowy musiał być wyłoniony w drodze przetargu. 

Większość kierowców i opiekunów się nie zmieniła. Zauważyła, że  radny poruszył problem          

z początku września. Nieumiejętność kierowania pojazdem przez w/w kierowcę 

spowodowała, że na Ludwinowie uszkodziła się studzienka ale wszystko jest już naprawione. 

Na drugi dzień koordynator firmy przejechał trasę i sam przyznał, że obawy gminy w zakresie 

bezpieczeństwa dzieci są słuszne i w środę po południu kierowca został zwolniony. Od tej 

pory nie ma już takich problemów. Pani wójt podkreśliła, że gmina szybko i skutecznie 

reaguje na zgłoszenia kierowane do  niej osobiście lub  do pani kierownik Walczak. 

Bezpieczeństwo dzieci dla gminy jest priorytetem. Na dzień dzisiejszy nie ma takich 

zgłoszeń, a jeżeli są to jest natychmiastowa reakcja. Być może są problemy, które do gminy 

nie dotarły i prosiła aby je zgłaszać np. do radnych czy sołtysów i do kierownika oświaty.  

Radny Sławomir Gala pytał, kto ma informować dyrektora szkoły o tym, że autobus 

się spóźni tj. czy opiekun czy przewoźnik. Dodał, że sytuacje takie mogą być w zimę.  
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Pani wójt wyjaśniła, że odpowiedzialnym za usługę jest przewoźnik i to on powinien 

ustalić wewnętrznie czy ma to robić kierowca czy opiekun. Jest problem z siódemką, 

zwłaszcza w Klemencicach gdzie przystanek będzie na górze gdzie jest robiona zatoczka. 

Radny Sławomir Gala poinformował, że nikt o tym nie wie. Zatoczka  jest zrobiona 

przez Budimex   na dole i tam ma być przystanek. 

Pani wójt potwierdziła, że tak będzie. Poinformowała, że były problemy z transportem 

zbiorowym w Klemencicach. Zwróciła się w tej sprawie do firmy Kinga i otrzymała 

odpowiedź, że od 5 lat mają tak przyznane przystanki i w Klemencicach się nie zatrzymują. 

Pomimo próśb firma odmówiła zatrzymywania się w tej miejscowości twierdząc, że są inni 

przewoźnicy. Prosiła o zgłaszaniem uwag dot. transportu i poinformowała, że są przypadki 

gdzie w Jędrzejowie przewoźnicy nie chcą zabierać pasażerów, którzy chcą wysiąść                     

w Klemencicach twierdząc, że tam nie ma przystanku. Ostatnio nie ma jednak już takich 

zgłoszeń i wyraziła nadzieję, że ta sprawa już się w jakiś sposób uporządkowała ale należy 

poczekać  do zakończenia budowy.  

Sołtys Starej Olszówki zwrócił się do radcy prawnego, twierdząc, że teraz przegląda 

pasjansa z pytaniem, czy ma obowiązek wywieszać ogłoszenia przesłane przez komornika 

bo na razie wrzuca je do pieca. Czy komornik ma prawo wysyłać mu pismo komornicze dot. 

licytacji nieruchomości wskazując z imienia i nazwiska jej właściciela . 

Radca prawny pan Jakub Mazur wyjaśnił, że są tablice ogłoszeń, na których 

umieszcza się tego typu informacje. Jest to informacja, która musi dotrzeć do szerszego 

kręgu osób, a celem  licytacji  jest zbycie nieruchomości.  

Sołtys wsi Stara Olszówka pytał, dlaczego informacja ta trafia do jednego sołectwa.  

Radca prawny stwierdził, że pytanie to powinno się zadać komornikowi. Radca  nie 

odpowiada za takie działania.  

Pani wójt poinformowała, że do gminy przesyłane są tego typu informacje, które 

wywieszane są na tablicy ogłoszeń urzędu. Jest to zgodne z procedurą i informacje 

otrzymują  sołtysi gdzie jest dana nieruchomość. Takie jest prawo, a licytacja komornicza 

podlega ogłoszeniu z nazwiska i imienia. Ogłoszenia umieszczane są również w gazetach                

i dlatego sołtys również je otrzymuje w celu  ich wywieszenia   na tablicy ogłoszeń w jego 

miejscowości.  

Sołtys Starej Olszówki poinformował, że na kolejnej sesji odpowie jak to jest bo 

udzielona odpowiedź jest niewiarygodna i na pewno nie wiążąca.  
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Radca prawny pan Jakub Mazur zauważył, że pan sołtys powiedział coś co nie jest 

stosowne tj. stawianie zarzutu, że gra w pasjansa. Jak widać ma dużo materiałów, a gdy 

sesja się skończy będzie zajmował się sprawami na rzecz gminy. Nie jest w urzędzie 

codziennie tylko raz w tygodniu,  we wtorki.  

Sołtys wsi Stara Olszówka zwrócił się z problemem do pani wójt dot. wysadzania 

dzieci przewozu szkolnego. Jedna z mam musi doprowadzać dziecko i prosiła aby autobus 

zatrzymywał się 50m bliżej. Pan sołtys zauważył, że pani wójt zna sytuację.  

Pani wójt poinformowała, że w tej sprawie była u niej babcia dziecka. Jest to temat do 

rozwiązania u niej w pokoju i nad sprawą należy się jeszcze raz zastanowić. Zmienił się 

przewoźnik, nie zmienili się kierowcy. Wcześniej przystanki były praktycznie pod domami. 

Kierowca, który się tam zatrzymywał robił to na własne ryzyko. Gdy się zmienił kierowca na 

danej trasie okazało się, że się nie chce przystawać bo grozi to karą w wysokości 3.000zł.               

Z listy   przystanków wynika, że są one co 100m. Nigdzie tak nie ma. Jej dziecko miało 

2,5km do szkoły, przystanek  po drodze ale autobus szkolny jej nie zabierał bo zgodnie                     

z przepisami jest to za mała odległość i dowóz się nie należy. Rozważa jedynie dołożenia 

przystanku w Krężołach gdyż między jednym przystankiem,  a drugim jest duża odległość tj. 

2 km. Nie może jednak postawić słupka już dziś gdyż niektóre przystanki może gmina 

ustawić ale te które zarządzają ruchem musi uzgadniać z powiatem. Odnośnie problemu               

w Olszówce odpowiedziała zainteresowanej, że musi tak pozostać jak obecnie ale nie jest 

powiedziane, że jeszcze raz nie przeanalizuje tego tematu.  

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że gdy nie ma wyników nauczania to dzieci niech 

chociaż chodzą.  

Pani wójt wyjaśniła, że w Krężołach jest zasadne ustawienie dodatkowego przystanku 

ale w innych przypadkach była mowa, że wójtowa zabrała przystanki. Pani wójt zapewniła, 

że nigdzie nie zabrała przystanku. Te przystanki, które były 2 lata temu pozostały czyli to co 

jest w ciągłości działań jest na dzień dzisiejszy. 

Sołtys wsi Mieronic pytała, co ma zrobić z meblami strażaków w OSP Mieronice. 

Remiza jest zagracona, ma się w niej toczyć życie, położono nowe elementy. 

Pani wójt zauważyła, że nie jest to temat na sesję. Pani wójt zapewniła, że rozwiąże 

ten temat.  

Sołtys wsi Mieronice podkreśliła, że temat nie jest rozwiązany i wyraziła opinię, że jest 

to temat na sesję.  

Pani wójt nie zgodziła się z tą opinią. Zapewniła, że rozwiąże ten problem.  
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Sołtys wsi Przezwody poinformowała, że w Lubczy jest piękna, wyremontowana                    

w ubiegłym roku wiata przystankowa ale jest ona w ogóle niewykorzystana. Przystanek jest 

100m dalej i tam wszystkie budy i autobusy się zatrzymują, a w kierunku Pińczowa z drogiej 

strony, a z wiaty korzysta wieczorami tylko młodzież.  

Pani wójt poinformowała, że temat przystanku również był poruszany przez pana 

radnego Henryka Kowal. Wyjaśniła, że jest to droga wojewódzka, a  przystanek jest 

zarządzany przez gminę. Busy skręcające z Przezwód z drogi powiatowej na drogę 

wojewódzką nie mają możliwości zatrzymywania się przy wiacie dlatego jest drugi 

przystanek. Po uwagach na komisji podjęła działania aby był dodatkowy znak przystankowy 

przy wiacie.  

Pan Roman Sokołowski poinformował, że złożył do rady gminy pismo w sprawie 

wybudowania zatoczek przy drogach dojazdowych przy  siódemce. Dodał, że chciałby 

uczestniczyć w posiedzeniu komisji, na której temat ten będzie omawiany. Następnie zwrócił 

się do pani wójt i stwierdził, że nie zgadza się z jej wypowiedzią, że sołtys musi wywieszać 

ogłoszenia komornika gdyż pełni on swoją funkcje społecznie i jedynie polecenie może mu 

wydać wójt. Tablica jest ogólnodostępna i komornik powinien wieszać ogłoszenia. Sołtys 

może to wykonać ale nie musi. Odnosząc się do tematu dróg dojazdowych pan Sokołowski 

stwierdził, że być może w planach będą one jednokierunkowe.  

Sołtys wsi Mierzawa poruszyła temat rozbudowy trasy S-7. Zwróciła się do pani wójt 

we własnym imieniu jak i mieszkańców z prośbą  aby przy najbliższym spotkaniu                          

z kierownikami firmy Budimex zgłosiła duże utrudnienia związane z budową. Mieszkańcy się 

skarżą, brak jest np. odpowiedniego oznakowania. Prosiła o zwrócenie uwagi w tej sprawie.  

Pani wójt poinformowała, że dwa dni temu była interwencja pani z Mierzawy. 

Bezpośrednio powiadomiła telefonicznie kierownika o problemie. Zauważyła, że w trakcie 

prowadzenia robót brak jest czasem wyobraźni tj. „ja jestem ten duży, a wy macie się do 

mnie podporządkować”. Poinformowała kierownictwo, że samochody jadące w kierunku 

Niegosławic blokują drogę, skarpa jest bardzo miękka i grozi zawaleniem i samochód jadący 

z naprzeciwka nie ma możliwości zmieszczenia się na drodze. Kierownik zapewnił, ze                      

w ciągu kilku dni powinno się to zmienić, a jeżeli to nie nastąpi to prosi o informację. Gdy 

upomnienie nie podziała to wyśle pismo do generalnej dyrekcji o spotkanie gdyż wtedy                    

w obecności kierownika projektu, z inspektorem nadzoru dają jakiś skutek. Wszyscy 

rozumieją, że muszą być utrudnienia ale powinno być oznakowanie i  informowanie ale 

pomijając, to  ludzie sami sobie robią na złość. Podobny problem był w Klemencicach, 

dyrektor Budimexu po spotkaniu z generalną dyrekcją  przyjechał i rozwiązał problem. 
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Prosiła o informację o dalszych utrudnieniach w Mierzawie, a gdy sytuacja się nie poprawi 

zorganizuje spotkanie gdyż nie ma innego wyjścia.  

Sołtys wsi Mierzawa poinformowała, że niemal co drugi dzień dzwoni do kierowników 

i bezpośrednio zgłasza problemy.  

Pani wójt stwierdziła, że pracownicy firmy powinni pozwolić funkcjonować 

mieszkańcom np. pozwolić spokojnie wyjechać i zrozumienie powinno być z dwóch stron.  

Sołtys wsi Mierzawa poinformował, ze niektóre sytuacje są wręcz niebezpieczne np. 

naprzeciwko szkoły.  

Pani wójt poinformowała, że wie o tym i należy mieć na uwadze kto będzie 

odpowiadał gdy coś się stanie. Mówił również  o tym problemie radny Krzelowski. Być może 

w połowie października zorganizuje spotkanie z dyrektorem Budimexu  gdyż będą już 

prowadzone prace końcowe.  

Sołtys wsi Mierzawa poinformował, że w dniu wczorajszym poinformowano ją 

telefonicznie o zmianie organizacji ruchu i miała możliwość poinformowania  smsem 

mieszkańców. 

Pani wójt podkreśliła, że właśnie o to chodzi czyli o współprace i zrozumienie.  

Pan Roman Sokołowski odniósł się do wypowiedzi radnego Wisława Kowalskiego, 

według którego szkoły pochłaniają wszystkie pieniądze, a nauczanie jest bardzo kiepskie. 

Pani Sokołowski nie zgodził się z tą wypowiedzią gdyż więcej kosztuje służba zdrowia niż 

szkoły, a po drugie to pretensje powinny być do  pani wójt gdyż to ona  powinna wymusić na 

nauczycielach poprawę wyników, jeżeli nie ona to kuratorium i to w stronę pani wójt powinno 

się poczynić kroki w tej sprawie. Nauczyciele  nie są niczemu winni i robią to co do nich 

należy.  

Pkt. 12. Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą pierwszą sesję 

Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /             /  Henryk Kowal  /                   / Stanisława Nowak  / 


